
P Ř E H L E D 
dotazů, připomínek a podnětů členů Zastupitelstva hl.m. 

Prahy přednesených na 11. zasedání ZHMP 
dne  30.10.2003  

(podle § 24 odst. 4 Jednacího řádu ZHMP) 
 

(Schváleno v Radě HMP dne 4.11.2003) 

 
                                                                Termín vyřízení:  29.11.2003 
P Í S E M N É 
 

Markéta  R e e d o v á 
k INT. - č. 11/1 
k vyvozování osobní odpovědnosti ve vztahu k výsledkům externího auditu a šetření UOHS 
v oblasti veřejných zakázek, k vyčíslení konkrétní škody. 
 
                                                                          Předáno k vyřízení řediteli MHMP. 
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

Ú S T N Í 
 

MUDr. Michael  H v í ž d a l a 
k INT. - č. 11/2 
k upozornění na projednávaný materiál tisk Z – 571, kde se podle výpisu z katastru 
nemovitostí nejedná u položky č. 13, Kovářova ul.  o nemovitou kulturní památku  
zapsanou v památkové rezervaci. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval nám.  
                                                                          Bürgermeister. 

Markéta  R e e d o v á 
k INT. - č. 11/3 
k pořádání Vánočních trhů v centru hlavního města, ke zvážení o snížení dotace na tuto akci,  
k uzavření nové smlouvy na pronájem. 
                                                                          Na její vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy a radní Němec.                                                                     
                                                                          Předáno k vyřízení radnímu Němcovi.                                                                           
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

Ing. Josef  M a c h 
k INT. - č. 11/4 
k finanční investici na výstavbu parkoviště u Městské nemocnice následné péče ve 
Vysočanech. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagovala radní Halová. 
                                                                          Předáno k vyřízení radní Halové.                                                                                   
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 

 



Mgr. Karel  F i š e r 
k INT. - č. 11/5 
k výstavbě skleníku Fata Morgána Pražské botanické zahrady a zveřejnění forenzního auditu. 
  
                                                                         Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.    
                                                                         Prahy, předseda kontrolního výboru  
                                                                         Dr.Hoffman a radní Gregar. 
 

Mgr.  Olga  S e d l á č k o v á, M.B.A 
k INT. - č. 11/6 
k účasti členů Rady HMP a členů ZHMP v představenstvech akciových společností. 
  
                                                                         Na její vystoupení odpověděl primátor hl.m.  
                                                                         Prahy.                                                                           
                                                                         

Pavel  A m b r o ž 
k INT. - č. 11/7 
k životnímu prostředí, k čištění povodí Vltavy, k čištění koryta Vltavy i v centrální oblasti 
města, k plnění usnesení Rady HMP pokud jde o provoz vltavské kaskády, k analýze 
protipovodňových opatření, ke kontrole Městské policie v Prokopském údolí, Zbraslavské 
ulici na území Barrandova, k akci vozíčkářů v oboře Hvězda na Bílé Hoře, k povolování akcí 
na úkor životního prostředí. 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy, nám.Bürgermeister, nám. Blažek a radní   
                                                                          Gregar.                                                                      
                                                                          Předáno k vyřízení:  
                                                                          nám. Bürgermeisterovi – první část, 
                                                                          nám. Blažkovi – druhá část, 
                                                                          radnímu Gregarovi – třetí část 
                                                                          interpelace. Bude odpovězeno písemně.                                                           

Ing. Petr  H o r á k 
k INT. - č. 11/8 
pochvalně se vyjádřil k organizaci dnešního zasedání Zastupitelstva hl.m. Prahy. 
                                                                          Vzato na vědomí. 
 

k INT. - č. 11/9 
k nespokojenosti občanů Prahy 5 a 6 s prací městské policie, k parkování v nočních hodinách, 
k volnému pobíhání psů, k potulování nežádoucích živlů. 
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval nám. Blažek.  
                                                                          Předáno k vyřízení nám. Blažkovi.  
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 
k INT. - č. 11/10 
k dopravnímu řešení v oblasti Prahy 6 u Strahovského tunelu.     
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m. 
                                                                          Prahy.                                                                    



 
MUDr. Zdeněk  B a š n ý 
k INT. - č. 11/11 
k rozpočtu, kde nejsou vyčleněny finanční prostředky na poskytování lékařské služby první 
pomoci, jakým způsobem bude tato služba provozována. 
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy a radní Halová.  
                                                                          Předáno k vyřízení radní Halové.  
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 
            
RNDr. Miroslav  P r o k e š 
k INT. - č. 11/12 
k otázce pražské mládeže, ke zvyšování poplatků za školní družiny, kluby a mateřské školy, k 
výzvě o navýšení platu pražských učitelů v rozpočtu hl.m. Prahy. 
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy a odpověděl radní Slezák.  
 

RNDr. Jiří  W i t z a n y, Ph.D. 
k INT. - č. 11/13 
k pojištění areálu holešovického Výstaviště před povodní, žádá  písemnou odpověď. 
 
                                                                          Předáno k vyřízení  nám. Hulinskému  
                                                                          a radnímu Klegovi.                                                                         
                                                                          Bude odpovězeno písemně. 
k INT. - č. 11/14 
k žádosti, aby stejná práva na ZHMP měli všichni členové ZHMP. 
 
                                                                          Na jeho vystoupení reagoval primátor hl.m.  
                                                                          Prahy a nám.Bürgermeister. 
 

                                                                           
 
 


